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The user manual for local area network devices shall contain instructions related to the
 restrictions mentioned in the above sections, namely that:

(i) the device for operation in the band 5150-5250 MHz is only for indoor use to reduce the 
potential for harmful interference to co-channel mobile satellite systems;

(ii) the maximum antenna gain permitted for devices in the bands 5250-5350 MHz and 
5470-5725 MHz shall comply with the e.i.r.p. limit; and

(iii) the maximum antenna gain permitted for devices in the band 5725-5825 MHz shall 
comply with the e.i.r.p. limits specified for point-to-point and non point-to-point operation 
as appropriate.

(i)Les dispositifs fonctionnant dans la bande 5150-5250 MHz sont réservés uniquement 
pour une utilisation à l'intérieur afin de réduire les risques de brouillage préjudiciable aux 
systèmes de satellites mobiles utilisant les mêmes canaux.



ii) le gain d'antenne maximal autorisé pour les appareils dans les bandes 5250-5350 MHz 
et 5470-5725 MHz doivent respecter le pire limiter; et

(iii) le gain d'antenne maximal autorisé pour les appareils dans la bande 5725-5825 MHz 
doivent respecter le pire limites spécifiées pour le point-à-point et l'exploitation non point à 
point, le cas échéant.

Users should also be advised that high-power radars are allocated as primary users
 (i.e. priority users) of the bands 5250-5350 MHz and 5650-5850 MHz and that these radars
 could cause interference and/or damage to LE-LAN devices.

Les utilisateurs de radars de haute puissance sont désignés utilisateurs principaux (c.-à-d., 
qu'ils ont la priorité) pour les bandes 5250-5350 MHz et 5650-5850 MHz et que ces radars 
pourraient causer du brouillage et/ou des dommages aux dispositifs LAN-EL.

This equipment should be installed and operated with minimum distance 20cm between the 
radiator & your body.
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